



LEMBAGA KEMAJUAN KELANTAN SELATAN
(KEMENTERIAN KEMAJUAN DESA DAN WILAYAH)



KENYATAAN TAWARAN TENDER

1. Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan** dalam bidang perkhidmatan & bekalan yang berkaitan yang masih dibenarkan membuat tawaran bagi menjalankan perkhidmatan seperti berikut:-

BIL.	BUTIR-BUTIR TENDER	SYARAT PENYERTAAN TENDER	BUTIR-BUTIR LAWATAN DAN TAKLIMAT TAPAK	TARIKH,WAKTU,TEMPAT DAN HARGA DOKUMEN DIJUAL	TARIKH DAN WAKTU TAWARAN DITUTUP
1.	<p>No. Tender : LKKS/T/B/01/2025</p> <p>Membekal Dan Menghantar Anak Sawit 18 Bulan Sebanyak 41,412 Pokok Di Kawasan Rancangan Kemajuan Tanah (RKT) KESEDAR Bagi Tahun 2025</p>	<p>Terbuka</p> <p>Dan Berdaftar dengan: Kementerian Kewangan</p> <p>Kod Bidang: 070201</p>	<p>Taklimat Tapak : -</p> <p>Tempat Taklimat : -</p> <p>Lawat Tapak : DINASIHATKAN</p>	<p>Tarikh Dijual :</p> <p>06 Januari 2025 (Isnin)</p> <p>hingga</p> <p>13 Januari 2025 (Isnin)</p> <p>Dokumen Tender boleh didapatkan di laman web ep KESEDAR www.tenderwizard.my/KESEDAR</p> <p>Harga Dokumen : RM100.00</p>	<p>Tarikh Tutup :</p> <p>23 Januari 2025 (Khamis)</p> <p>Waktu : 12.00 T/Hari</p>

2.	Hanya Petender yang telah berdaftar SECARA ATAS TALIAN (ONLINE) dengan pihak KESEDAR sahaja yang layak menyertai Tender ini. Pendaftaran sebagai pembekal dengan pihak KESEDAR boleh dilakukan secara atas talian (online) di laman web Sistem e-Perolehan KESEDAR melalui capaian https://www.tenderwizard.my/KESEDAR . Pendaftaran untuk setahun RM150.
3.	Dokumen tender hanya akan dijual kepada petender yang mempunyai kod bidang berkaitan dan masih sah pendaftarannya serta hanya boleh dibeli melalui Sistem e-perolehan KESEDAR mulai 06 Januari 2025 . Setiap dokumen tender berharga RM100 berdasarkan Pekeliling Perbendaharaan Malaysia (PK2.2) Perenggan 8 Para 8.1 (b).
4.	Syarikat/Kontraktor/Pembekal dinasihatkan mengemukakan sijil asal (MOF, daftar syarikat) dan sesalinan sijil-sijil berkaitan semasa hadir ke lawatan tapak(jika ada). Hanya penama seperti di dalam pendaftaran syarikat sahaja dibenarkan hadir taklimat.
5.	Dokumen Tawaran Tender serta lain-lain dokumen sokongan hendaklah dikemukakan secara atas talian (online) melalui Sistem e-Perolehan KESEDAR dan secara manual masukkan ke dalam peti tawaran yang disediakan di Unit Perolehan, Bahagian Kewangan pada atau sebelum 23 Januari 2025 (Khamis) jam 12.00 tengahari . Dokumen tender bagi kontraktor/pembekal/syarikat yang menggunakan pos sebagai medium penghantaran dokumen hendaklah memastikan bahawa dokumen yang dihantar sampai sebelum tarikh tutup borang tender. Tawaran yang lewat diterima dari Tarikh dan masa yang ditetapkan TIDAK AKAN DIPERTIMBANGKAN.
6.	Dokumen tender yang lengkap hendaklah dicetak dan dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan dimasukkan ke dalam peti tawaran yang beralamat Unit Perolehan, Bahagian Kewangan, Ibu Pejabat KESEDAR, 18300 Gua Musang, Kelantan.

Pengurus Besar
Lembaga Kemajuan Kelantan Selatan
Bahagian Kewangan, Ibu Pejabat KESEDAR,
18300 Gua Musang, Kelantan.
(U.P :Unit Perolehan)